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Abstract (en)
[origin: ES273617U] A spike, preferably made entirely of plastic material, for a sport shoe having a tapping in the sole thereof, the spike including a
head portion which is capable of being rotated for locking same onto the tapping, a threaded stem extending from the head portion for engagement
within the tapping, and the threaded stem being provided with a blind axial conduit for engagement by a spanner of corresponding configuration
upon breakage of the spike and exposure of the blind end of the conduit.

Abstract (fr)
Le crampon en matière plastique comprend une tête (1) munie de crans périphériques de blocage (1a) et prolongée par une queue filetée (2). Selon
l'invention, la queue (2) délimite un conduit axial borgne (11) dont la section est polygonale et complémentaire de celle d'une clé de desserrage,
susceptible d'être utilisée, en cas de rupture du crampon, par pénétration dans l'extrémité borgne (12) devenue libre du conduit de la queue filetée
noyée dans le taraudage (4) de la semelle elle-même ou d'un insert métallique (5) de celle-ci.
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